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                                          PROCES – VERBAL 

           Încheiat cu ocazia ședinței extraordinare convocate de îndată, a Consiliului local  al  

municipiului Târgu Mureş din data de 11 aprilie 2024 

 

 

Din totalul de 23 consilieri, sunt prezenți online la ședință 21 consilieri. Absentează 

domnii consilier Jakab I. și Voicu Bogdan 

 

Dl. consilier Kelemen:-  Bună ziua. Stimați colegi cred că o să încep cu prezența ca să 

avem, ca să avem numărul necesar. Deci, stimați colegi, deschid ședința convocată de îndată de 

azi, pe ordinea de zi avem un singur punct referitor la modificarea unei anexe cu privire la un 

eveniment care va avea loc sâmbătă. De asta urgența materialului. Încep cu prezența :  

Dl. Tamási - prezent,  dl. viceprimar Portik – nu-l văd ,  dl. Szabo Peter – prezent ,         

d-na Frunda – prezentă , dl. Kelemen – prezent , dl. Berecki Sandor – prezent, d-na Kakassy – 

prezent, dl. Iszlai – prezent , dl. Jakab – încă nu-l văd, dl. Szabo Arpad – prezent , dl. Venczi – 

prezent , dl. Șarlea – nu-l văd, dna. Oltean  –prezent, dl. Șarlea– prezent, dl. viceprimar György – 

prezent, dl. Voicu – absent, dl. Pescar – prezent, dl. Kiss Zoltan – îl văd, acum se conectează, 

oricum vedem dacă reușește, dl. Maior – nu-l văd, bună ziua dl. Kiss, dl. Moldovan Călin – prezent 

, dl. Papuc – prezent, dl. Pui – nu-l văd, dl. Mureșan –nu-l văd, dl. Chebuțiu  – nici pe dânsul nu-l 

văd, dl. Șarlea-am văzut că v-ați conectat prezent și dl. Portik  

Dl. consilier Kelemen:- Ok, stimați colegi, suntem statutari și astfel trecem la 

dezbaterea materialului.  

Punctul nr. 1 din ordinea de zi 

Proiect  de hotărâre  privind modificarea Anexei 1 a  Hotărârii Consiliului Local 

municipal Târgu Mureş nr. 77 din data de 28 martie 2024  referitoare la aprobarea încheierii unor 

acorduri de colaborare în vederea realizării în parteneriat a unor evenimente culturale, sportive și 

educaționale de interes public local care se desfășoară în perioada 1 aprilie - 15 septembrie 2024. 

Dl. consilier Kelemen:- Din câte am înțeles, vorbim de modificarea unei anexe și doar 

o poziție. Perioada evenimentului Premiului pentru poezie Covaci András Ferenc la capitolul 1 va 

fi 13.04 2024. După cum știți, domnul Covaci András Ferenc a fost redactorul șef al revistei Látó 

și după decesul dânsului s-a inițiat stabilirea unei premii pentru poezie, însă s-a strecurat o eroare 

în anexa materialului. Astfel, trebuie să modificăm ca sâmbăta asta să se poate organizeze. Dacă 

sunt intervenții? 

Dl. consilier Maior: - Domnul preşedinte, mă auziți? Că am vrut să intervin de vreo 2 

ori dar nu m-ați auzit. 

Dl. consilier Kelemen: -  Bună ziua domnul consilier. Nu v-am auzit până acum, acum 

vă aud, vă dau cuvântul dacă doriți să interveniți desigur.. 
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Dl. consilier Maior: -10 secunde vă întrerup, sunt de acord cu materialul, nu am nici 

o problemă, vreau doar atât, să votez pentru că nu o să mai pot sta, sunt în circulație. Dacă vă rog 

să le transmiteți celor de la licitații că aștept în scris de urgență în maxim 3 zile cum au reușit să 

facă licitația pentru plombare având în vedere faptul că au făcut licitația în ceea ce privește reparația 

de gropi în loc de plombare cum era trecut în caietul de sarcini și voi depune plângere fără să stau 

o clipă la povești. Se pare că domnul Petrică Sala are intervenții foarte, foarte mari în ceea ce 

privește cei de la licitații. Vă mulțumesc mult, vă doresc o zi bună. 

Dl. consilier Kelemen: -  Am înțeles Deci este o intervenție în cadrul… 

Dl. consilier Papuc:- Domnul preşedinte? 

Dl. consilier Kiss:- Domnul președinte și eu doresc. 

Dl. consilier Kelemen: -  Nu știu cine a cerut cuvântul primul.. ok.. în prima fază.. 

domnul Kiss scuze....eu am auzit pe domnul Papuc prima data primul, dau cuvântul lui, pe urmă 

domnul consilier Kiss. Vă rog domnul Papuc. 

Dl. consilier Papuc:- Doar să nu uităm înainte să supunem la vot ordinea de zi, atât 

am vrut. 

Dl. consilier Kelemen: -  Mulțumesc. Domnul consilier Kiss. 

Dl. consilier Kiss:- Mulțumesc, domnul președinte, eu vreau să mă refer direct la 

material și nu la altele, dacă totuși este un singur punct pe ordinea de zi, aș avea o recomandare 

către Direcția de activități social culturale, ca să nu mai avem astfel de situații, când într-adevăr se 

poate strecura o eroare materială, să nu ne întrunim din nou într-o ședință de îndată. Într-adevăr, 

oamenii trebuie ajutați și ar fi păcat să piardă această finanțare din cauza unei erori materiale sau 

s-ar putea să mai apară situații neprevăzute indiferent de voința lor prin care ar trebui să modifice 

programul evenimentului sau să decaleze dintr-un motiv sau altul, programul evenimentului. Și 

atunci, dacă în acordul de colaborare s-ar scrie o anumită perioadă, evident cu respectarea 

programului înscris, deci nu la perioadă mă refer, ci la tot ceea ce au cuprins în acordul de 

colaborare, ar fi mult mai simplu și n-ar trebui să ne întâlnim că o să mai fie astfel de evenimente. 

Credeți-mă. Se poate la un caz de boală sau orice altceva, un caz de forță majoră decalăm și mai 

facem încă un HCL? E important că s-a aprobat bugetul, că s-au aprobat acele condiții în care se 

acordă acele sume și pe viitor ar fi mai ușor și pentru noi, atât. 

Dl. consilier Kelemen: -  Mulțumesc, domnule Kiss. Am înțeles inițiativa. Fără nici o 

problemă pot să susțin, dar va trebui să modificăm regulamentul presupun, sau materialul în sine.  

Dl. consilier Kiss: -  Evident pe viitor. Sunt de acord cu materialul. 

Dl. consilier Kelemen: -Înainte, dacă nu sunt alte intervenții, înainte să supun la vot 

materialul, supun la vot ordinea de zi și mulțumesc domnul consilier Papuc. Deci cine este pentru 

ordinea de zi? Dacă se abține sau este împotriva cineva? 

Dl. consilier Mureșan: -Mureșan. Eu mă abțin la ordinea de zi. 

Dl. consilier Kelemen: -Abținere. Am înțeles. 

Cine este pentru? – 20 voturi  

Cine este împotrivă? –  

Cine se abține? – 1 vot ( Mureșan A.) 

Dl. consilier Pui: -Domnule preşedinte,  vă rog să mă consemnați și pe mine prezent 

și că votez pentru ordinea de zi,  Pui sunt. 

Dl. consilier Kelemen: -Mulțumesc. Domnul consilier Pui. 

Dl. consilier Chebuțiu:- Și pe mine să mă consemnați prezent.  

Dl. consilier Kelemen: -Am văzut domnul Pui și domnul Chebuțiu că ați reușit să 

intrați și am menționat, adică v-am pus deja prezenți, deci avem o abținere din partea domnului 

consilier Mureșan. Dacă este cineva împotrivă? Nu, atunci ordinea de zi este acceptată.  
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Dl. consilier Kelemen: -Acum supun la vot, dacă nu sunt alte intervenții, că am 

discutat până la urmă despre material. Dacă nu sunt și nu văd pe nimeni, atunci supun la vot 

materialul în sine și în acest caz o să cer votul de la fiecare consilier, doar să fie foarte clar. 

Dl. Tamási – pentru, dl. viceprimar Portik –pentru,  dl. Szabo Peter –pentru , d-na 

Frunda – pentru , dl. Kelemen – pentru , dl. Berecki Sandor – pentru, d-na Kakassy – pentru, dl. 

Iszlai – pentru , dl. Jakab – nu v-am văzut dacă ați reușit să intrați sau nu, presupun că nu, dl. Szabo 

Arpad – pentru , dl. Venczi – pentru , dna. Oltean – pentru, dl. Șarlea– pentru, dl. viceprimar 

György – pentru, dl. Voicu – cred că nu a reușit să ni se alăture, dl. Pescar – pentru, dl. Kiss Z. – 

pentru, dl. Maior – a votat pentru, dl. Moldovan Călin – pentru , dl. Papuc – pentru , dl. Pui – 

pentru, dl. Mureșan – împotrivă, dl. Chebuțiu  – împotrivă. 

Dl. consilier Kelemen: -Domnul Mureșan? 

Dl. consilier Mureșan -Împotrivă.  

Dl. consilier Kelemen: -Domnul consilier Chebuțiu? 

Dl. consilier Chebuțiu:- Împotrivă. 

Cine este pentru? – 19 voturi  

Cine este împotrivă? – 2 voturi ( Mureșan A. , Chebuțiu A.) 

Cine se abține? –  

Dl. consilier Kelemen: -Am înțeles, stimați colegi, mulțumesc foarte mult, materialul 

a trecut cu susținere mare și vă mulțumesc pentru o prezență atât de mare și pentru înțelegere.  

S-a conectat dl Jakab I. 

Dl. consilier Kelemen: -Dacă la diverse vrea să intervină altcineva, am sesizat și vă 

rog să notați întrebarea domnului consilier Maior, dacă sunt alte intervenții la diverse? Nu văd 

atunci vă doresc o zi bună și să ne vedem cu bine! La revedere. 
 

 

 

                        Dl. consilier Kelemen Atilla-Márton – preşedinte de şedinţă_________ 

 

                        Secretar General al Municipiului Târgu Mureş ___________________ 

                                   Bordi Kinga 
 


